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Skrivelse 

 

Vi tackar för redovisningen av förskolornas arbetssätt att skapa " rum i rummet". 

Vi har hört att Kommunal tidigare har begärt en utvärdering med fokus på arbetsmiljön på de 

förskolor som har detta arbetssätt. Vi trodde att denna utvärdering skulle göras samtidigt som 

förvaltningen arbetade med tjänsteutlåtandet på vår skrivelse. Då ingen utvärdering hittills 

gjorts önskar vi,( i enlighet med vad socialdemokraterna och vänsterpartiet yrkade  i 

Verksamhetsplanen för 2013), en utvärdering av det nya arbetssättet  utifrån dess 

konsekvenser för brukare och personal. Vi vill att en jämförelse görs mellan förskolor som 

arbetar traditionellt respektive med stora hemvister utifrån faktorer som personalomsättning, 

sjukfrånvaro, vikarietäckning och barn i kön. 

 

 


